

Under the Patronage of H.E the Minister of Industry
Trade & Supply
تحت رعاية معالي وزير الصناعة والتجارة والتموين الأكرم



المعرض الإقتصادي الدولي الأول
The 1st International Economic Exhibition

IJEX 2019

21-23 Aug 2019

Amman-Jordan



ORGANIZER | الجهات المنظمة



In Partnership with | بالشراكة مع



Exhibitors Profile

Building & Construction التشييد والبناء	Packaging & Wrapping التعبئة والتغليف	Printing , publishing & Stationary الطباعة والنشر والقرطاسية
Information Technology & Communications تكنولوجيا المعلومات والاتصالات	Food Processing Industries الصناعات الغذائية	Wood working & Furniture Production النجارة والأثاث
Leather Processing & Textile صناعة الجلود والنسيج	Chemical Industries الصناعات الكيماوية	Tourism & Travel السياحة والسفر
Medical industries & Supplies الصناعات الطبية والمستلزمات	Plastic & Rubber Industries صناعات البلاستيك والمطاط	Education & Training التعليم والتدريب
Banking, Finances & Real Estate المصرفية والمالية والعقارات	Advertising & Marketing Services خدمات الإعلان والتسويق	Transportation & Distribution النقل والتوزيع
Automotive Trade Fairs المعارض التجارية للسيارات	Energy & Environment البيئة والطاقة	Engineering & Electronics الهندسة والإلكترونيات
Wholesale & Retail الجملة والتجزئة	Equipment Industries & Goods صناعات المعدات والسلع	Craft Equipment المعدات الحرفية
Cosmetics & Beauty Products المنتجات والمستحضرات التجميلية	Insurance Services خدمات التأمين	Mining Industries صناعات التعدين

العارضين

About Exhibition

The 1st International Economic Exhibition "IJEX" will be held Under the Patronage of H.E the Minister of Industry, Trade and Supply from 21th -23th of August in Amman – Jordan, by The Technical Consultancy Center – Jordan, and in partnership with Jamal Al - Assiri Organization for Exhibitions and Conferences – Saudi Arabia, Afaq International for Trading and business – Turkey, The Ukrainian-Arab Trade Council- Ukraine and Forum of Jordanian community around the world.

We are seeking to make IJEX which is specialized in Industrial, commerce, services sectors one of the best exhibitions in the middle east and the world.

The exhibition aims to achieve progress in the Jordanian industrial and commercial sector, promote the leading sectors in Jordan and encourage investments in cooperation with government and private associations with neighboring Arab and foreign countries.

And the importance of allowing planners and policy makers in industrial and commercial investment in the region and the world to discuss effective policies with the participation of stakeholders and partners from civil society organizations and the private sector, in addition to learn about international industrial expertises to exchange experiences in the field of modern technologies and their applications to meet the challenges related to regional conditions

عن المعرض

يقام المعرض الاقتصادي الدولي الأول تحت رعاية معالي وزير الصناعة والتجارة والتموين الأكرم بتاريخ 21-23 من شهر اب 2019 في عمان - الأردن بتنظيم المركز الإستشاري التقني وبالشراكة مع شركة العسيري لتنظيم المعارض في السعودية وشركة افاق الدولية للتجارة والاعمال في تركيا والمجلس الاوكراني العربي في اوكرانيا وملتقى النشامى للجالية الأردنية حول العالم.

نحن نسعى لجعل المعرض الإقتصادي الدولي من أفضل المعارض المتخصصة في قطاعات الصناعة والتجارة والخدمات في الشرق الأوسط والعالم.

يهدف المعرض الى تحقيق النهوض بالقطاع الصناعي والتجاري الأردني والترويج للقطاعات الرائدة في العالم وتشجيع الاستثمارات بالتعاون مع الجهات الحكومية والقطاع الخاص في الدول العربية الشقيقة والأجنبية الصديقة،

ولأهمية إتاحة الفرصة للمخططين ومنتخذي القرار في الإستثمارات الصناعية والتجارية في الإقليم لمناقشة السياسات الفاعلة بمشاركة أصحاب المصلحة والشركاء من مؤسسات المجتمع المدني والقطاع الخاص والاطلاع على التجارب الدولية الرائدة لتبادل الخبرات في مجال التقنيات الحديثة وتطبيقاتها الرامية لمواجهة التحديات المرتبطة بالظروف الإقليمية والتغيرات المستجده وتحقيق الأمن الإقتصادي العالمي.